
 
 
Viva Bolig Afd. 1  1 

Afdelingsbestyrelsen, Viva Bolig - afd. 1. 

Referat 
 

Mandag d.27.03.17 

 
Tilstede: Palle, Niels Ove, Emilie og 
Sanne 

Gæster: Klaus Christensen fra Nord 
Teamleder Klaus Bonde 

Afbud: Lone 

Referent Sanne 

 
Klaus Christensen fra arkitekt Nord kommer angående nye vinduer 

1. Godkendelse af referaf af referat 
Godkendt 
 

2. Orienteringer 
Klaus fra Nord gennemgik billeder fra Sejrøgade og Bornholmsgade med nye vinduer. Brandtilsynet 
har kigget og sagt OK. Det ser rigtig godt ud. Der bliver monteret brandalarmen i alle lejligheder, hvor 
der er backup i for af batteri, hvis strømmen går. De leveres med nye 5 års batterier. Gennemgang af 
tidsplanen, der forventes 120 lejligheder om året fra marts til november over 4 år. Det tager ca 1,5 uge 
pr.lejlighed, hver side for sig og aldrig på samme tid. 
Palle gennemgik dagsordenen til beboermødet. Sanne, Emilie og Klaus hjælper med referat skrivning.  
 

3. Driften 
Nye sedler til vaskehusene blev gennemgået og det bliver sat i gang nu. Med vaskeregler nu også på 
engelsk. 
 

4. Økonomi 
Vi holder budgetmøde mandag den 03.04.17 kl.17.30 inkl.mad. 
Klaus fortalte at regnskabet balancerer. Der er endda sparet 100.000 kr., fordi vi har resurser til at 
gøre mere selv. Kældrene er godt i gang og næsten færdige. Morsøgade mangler dog. Alt el er 
udskiftet alle steder. 
 

5. Renoveringer 
Intet 
 

6. Samarbejde 
Intet at berette 
 

7. På bedding 
Intet 
 

8. Runden: 
Palle: intet 
Emilie: intet 
Niels Ove: Kaffe møderne i Fyensgade kører rigtig godt, nye beboere møder op til kaffe om 
onsdagen.  
Sanne: intet 
 

9. Eventuelt 
Intet 
 

10. Næste møde er den 29.05.17 med den nye bestyrelse. Her konstituerer vi bestyrelsen. 
 

Mødet hævet kl.20.00 


